
 

Distrikt 241 Sverige 

 

Protokoll fört vid distriktsårsmöte i Västervik 2022-10-15. 

 

Klubbpresident Gunwor Larsson hälsade alla välkomna till Västervik. Gunwor 

hälsade även vår föredragshållare Claes Sjöstedt välkommen. Föredraget hade 

titeln ” Hur vårt kulturlandskap har förändrats de senaste 200 åren”. 

§ 1. Årsmötet öppnas. Distriktsårsmötet öppnades av distriktspresident Inga-

Britt Gustafsson som tände vårt ljus och påminde oss om våra motton, vänskap, 

hjälpsamhet och internationell förståelse och hälsade med detta välkommen. 

§ 2. Mötets behöriga utlysandes. Frågan ställdes om mötet var behörigt utlyst, 

vilket mötet ansåg. 

§ 3. Godkännande av föredragningslistan. Föredragningslistan godkändes med 

tillägg. Under punkt 19 görs ett fyllnadsval av inkommande distriktspresident 

och vidare förslag till bemanning till VU. Punkt 20 och 21 byter plats.  

§ 4. Övriga frågor. Inga övriga frågor fanns anmälda. 

§ 5. Upprop av delegater och övriga deltagare. Past Distriktspresident Lilian 

Bergholtz förrättade uppropet. Gunilla Werna Linköping IWC var vald till 

suppleant av sin klubb. Deltagarlista bifogas som bilaga nr 1. 

§ 6. Val av justerare tillika rösträknare. Till justerare valdes Lillemor Bokström 

och Gunwor Larsson, båda från Västervik IWC. 

§ 7. Presentation av VU. Presentation av distriktets VU verksamhetsåret 2022-

2023. 

§ 8. Godkännande av protokoll från distriktsmötet den 26 mars 2022. 

Protokollet finns att läsa på distriktets hemsida. Protokollet från 

distriktsmötet i Nybro 2022-03-26 godkändes och lades till handlingarna.  



§ 9. Distriktets verksamhetsår 2021-2022. Distriktspresident Inga-Britt 

Gustafsson frågade om protokollet var läst och mötet svarade jakande på 

detta. Årsberättelsen, Ekonomisk rapport och Revisionsberättelse finns med i 

detta protokoll som bilaga nr 2.  

Distriktskattmästare Eva Karlström redogjorde för den ekonomiska rapporten. 

Antalet betalande medlemmar ska vara 268, vilket påpekades. Posten ”Gåvor” 

fanns inte med men hamnade på 1.697 kronor. Vid behov tas pengar från 

kontot IT enligt distriktsskattmästaren. Balansrapporten föredrogs och 

verksamhetsårets förlust blev 8.994 kronor. Förlusten tas från kapitalet.  

Revisionsberättelsen lästes upp av distriktsrevisor Asta Nilsson Västervik IWC. 

Distriktsrevisorerna Asta Nilsson och Lillemor Karlsson föreslog att styrelsen 

skulle beviljas ansvarsfrihet, vilket mötet också godkände.  

§ 10. Ansvarsfrihet för distriktets VU för verksamhetsåret 2021-2022. 

Ansvarsfrihet för distriktets VU 2021-2022 beviljades. 

§ 11. Information av protokoll från rådsmötet nr 110 i april 2022. Finns att 

läsa på IWs hemsida.  Mötet bekräftade att protokollet från rådsmöte nr 110 

från april 2022 var genomläst och fanns på IWs hemsida. Med denna 

information lades detta till handlingarna. 

§ 12. Svenska Inner Wheel Rådet (SIWR) och IW-nytt, verksamhetsåret 2021-

2022. Årsberättelse, ekonomisk rapport och revisionsberättelse finns att läsa 

på hemsida. Årsberättelse, ekonomisk rapport, revisionsberättelse gällande 

Svenska Inner Wheel Rådet och IW-nytt verksamhetsåret 2021-2022 finns på 

Inner Wheels hemsida. På fråga från Distriktspresident Inga-Britt Gustafsson 

om mötet tagit del av dessa svarade mötet ja.  

§ 13. Ansvarsfrihet för a) SIWR b) W-nytt för verksamhetsåret 2021-2022. 

Mötet ansåg att ansvarsfrihet kunde beviljas för Svenska Inner Wheel Rådet 

och IW-nytt. 

§ 14. Hjälpverksamheten – Rådsskattmästarens uppgifter om insamlade och 

skänkta medel. Hjälpverksamheten 1 juli 2021 till 30 juni 2022, insamlade 

medel i Sverige 623.396 kronor. I denna summa finns Garissa, Tullverket, IW-

doktorn 408.394 kronor. Ukraina 119.825 kronor via Röda korset, 95.277 

kronor till Covidbekämpning. 252.000 kronor finns kvar i kassan till 

Narkotikabekämpningen. Under perioden 15 mars 2021 till 15 mars 2022 

samlades det in 59.987 kronor från distrikt 241. Nya hjälpprojekt arbetas fram 

av Ewa Jägevall. Inner Wheel söker ett större projekt för att marknadsföra just 



Inner Wheel. På förslag har funnits Solvatten som nu har ett 90-konto. 

Garissastiftelsen behöver ca 1 miljon per år till sin verksamhet, till detta har 

Inner Wheel bidragit med ca 1/10 av beloppet. Rosenkorten finns inte längre, 

lagret har tömts och delats ut till klubbarna. 

§ 15. Nomineringar till Svenska Inner Wheel Rådet verksamhetsåret 2023-

2024. 

Rådspresident                   Eva Gille                                     Karlstad IWC 

Vice Rådspresident           vakant 

Past Rådspresident           Agneta Larsson                         Lund IWC 

Rådsskattmästare             Ingela Engkvist                          Hässleholm IWC 

Rådssekreterare                 Marith Olsson                         Boden IWC  

 Inga nomineringar hade inkommit från distriktets klubbar. 

Nedanstående personer är föreslagna och utses av Svenska Inner Wheelrådet 

Redaktör för IW-nytt        Ursula Hedberg                        Ystad IWC 

Medieansvarig IW-nytt    Kerstin Jonsson                        Sandviken IWC 

Matrikelredaktör               Kajsa Rentzhog                         Sundsvall IWC 

Arkivarie                              Agneta Mellgren                      Arboga IWC 

Web-master                       Helen Reiner                             Stockholm Västra 

IT-samordnare                   Gun Furunger                            Alingsås/Lerum/Vårgård 

Mötet är informerat om dessa val och informationen läggs till handlingarna. 

§ 16. Motioner från Svenska Inner Wheel Rådet. Motionen om röster från 

klubbarna till Convention var uppe på DM i Nybro tidigare i år. Frågan är under 

utredning och vad som händer vet ingen än. Ytterligare motioner fanns ej. 

§ 17. Förslag från Svenska Inner Wheel Rådet. Inga förslag har inkommit. 

§ 18. Motioner från klubbarna. Motioner från klubbarna har ej inkommit 

några. 

§ 19A. Frågor och förslag från klubbarna. Förslag från Linköping IWC till posten 

som inkommande distriktspresident, lades Brigitte Hellström Linköping IWC. 



Mötet gjorde ett fyllnadsval och ett enigt möte beslöt att välja Brigitte till 

inkommande distriktspresident. Inga andra frågor eller förslag hade inkommit. 

§ 19B.Bemanning till VU. Förslag till nytt upplägg för tillsättning av posterna i 

VU. Via en Power Pointpresentation visade Past Distriktspresident på olika 

alternativ för att tillsätta VU-posterna i framtiden. 1)Klubbarnas styrelse 

bemannar också VU enligt ett rullande schema var tredje år.2) Klubbarnas 

styrelse bemannar också VU enligt ett rullande schema var sjätte år. 3) 

Klubbarna bildar en valberedning, tre klubbar i taget. 4) Ytterligare ett förslag 

kom fram på mötet och innebär att varje klubb utser en medlem till en 

valberedning. Sammankallande är den klubb som anordnar DM/DÅM enligt ett 

rullande schema. Förslag nr 4 fann gehör och mötet fann att detta ska tas i bruk 

inför verksamhetsåret 24-25. Hela valberedningen presenteras för VU senast 

den 1 december 2022.Valberedningen sammanträder digitalt och 

sammankallande är denna gång Linköping. Förslagen finns som bilaga nr 3. 

§ 20. Rapporter från VU. Distriktspresident Inga-Britt Gustafsson berättade att 

på vår hemsida finns ett quiz och rekommenderade oss göra detta. Inga-Britt 

informerade också om att det är Rådsårsmöte i november i Lund. DISO Lillemor 

Karlsson informerade om olika möten som återfinns att läsa om på hemsidan. 

Ny informationsvideo angående den kommande Convention och tillika 100 års 

jubileum för Inner Wheel finns också. Past Distriktspresident Lilian Bergholtz 

informerade om mallen för insända bidrag till IW-nytt. Denna mall har skickats 

till klubbpresidenter och klubbsekreterare. Lilian och Inga-Britt delar på posten 

som lokalredaktör för vårt distrikt just nu. Lilian undrade också om det finns 

några stipendiater på våra orter. 

§ 21. Delegaterna har ordet. 

Västervik: Klubbens stora hjälpprojekt är Solvatten. Sommarmöte på Gränsö 

varje år och så även detta år. Heldagsutflykt i juni för att kompensera inställt 

januarimöte. 

Vimmerby: Kommunen drabbades hårt av covid med följden att klubben fick 

ställa in många möten. Men man har ändå fått in några nya medlemmar. 

Mingelkväll i Hultsfred. 

Nybro-Emmaboda: Har sina möten på olika tider, andra onsdagen i månaden. 

Besök i konstaffär och fick där information om kvinnliga konstnärer. Flertalet av 

dessa kvinnliga konstnärer är lokalt förankrade. 



Vadstena: Haft möten med olika teman bla Vad händer med vår kropp när vi 

blir äldre, Afternoon Tea, Vinets vänner och ovänner. På gång är det Kyrkkaffe i 

Klosterkyrkan. 

Linköping: Tre styrelseledamöter turas om att vara president. Även två 

sekreterare som turas om med den posten. Haft mötestema om Att skriva och 

ge ut en bok och de delar även ut glasögon till behövande via en optiker. 

Norrköping Norra: Har en programgrupp och några möten har varit 

modevisning och en känd person berättar om sitt barndoms Norrköping. IW-

dagen firas tillsammans med Linköping och denna gång är Norrköping värdar. 

§ 22. Övriga frågor. Inga övriga frågor var anmälda. Gunwor Larsson från 

värdklubben informerade att kakan och kaffet på fredagskvällens middag, 

skulle ha ingått i matpriset. Fel information hade delgetts vår kvällsvärd, så 

middagsdeltagarna hade fått betala för detta. Förslaget var att klubben får 

dessa pengar tillbaks från restaurangen och sedan sätts denna summa in på 

deras projekt, Solvatten. Mötet tyckte detta var en bra idé. 

§ 23. Distriktsmöte i mars 2023, Linköping IWC.  Nästa möte är ett 

distriktsmöte och värdklubb är Linköping. 

§ 24. Årsmötet avslutas. Distriktspresidenten tackar Västerviksklubben för väl 

genomfört arrangemang och tackar också alla för ett trevligt möte. Efter 

slutorden ”Vänskap är det ledande ordet och vänskapen har varit tongivande 

för mötet”. Distriktspresident Inga-Britt avslutade mötet genom att släcka vårt 

ljus. 

Lotteridragning med många fina vinster och många glada vinnare genomfördes, 

sedan skildes vi för denna gång. 

 

Vid protokollet 

Vice distriktssekreterare Lillemor Karlsson 

 

…………………………………………………… 

 

 



 

 

Justeras: 

 

Inga-Britt Gustafsson                          Lillemor Bokström              Gunwor Larsson 

 

 

 

Distriktspresident                                 Justerare                              Justerare 

 

 

 

 

 


